
Beste Raadsleden 

 

Ik ben Jan Nijhuis en ben voorzitter van de Stichting Sportpark Marslanden. En 7 december 

a.s. voert u in de raad het gesprek over de sportaccommodaties.  

Op Marslanden sporten zo’n 2000 mensen in meer dan 10 verenigingen. Al meer dan 6 jaar 

werken we samen om de verenigingen te ondersteunen en te versterken en het sportpark te 

ontwikkelen tot een plek waar iedereen welkom is. Maar we  kijken verder. Door sport te 

verbinden met oa onderwijs, zorg, welzijn, sociaal wijkteam worden op Marslanden 

programma’s gedraaid voor bijvoorbeeld senioren, jongeren, inburgeraars, gedetineerden, 

ex-dak en thuislozen ,etc. Kortom, de in het sociaal domein beoogde samenwerking avant la 

lettre.  

Maar zoals ook in het rapport van Hospitality  Group wordt geconstateerd moeten we 

onderkennen dat ons sportpark sterk verouderd is en niet meer toekomstproof. 

Het park dateert van midden vorige eeuw en is daarna nooit meer doorontwikkeld. De 

infrastructuur is verouderd, de riolering is afgeschreven, accommodaties zijn verouderd, de 

toegankelijkheid van het park is slecht en door de gedateerde inrichting met hekken en 

afrasteringen heeft het park een gesloten karakter. 

Daarnaast  houden wij er  rekening mee dat  ook diverse maatschappelijke ontwikkelingen 

hun invloed zullen doen gelden op het toekomstig sporten en de daarbij behorende 

organisatievormen. Denk daarbij aan:  

Er zal steeds meer vraag ontstaan voor sporten buiten verenigingsverband, verenigingen 

zulle moderner opgezet moeten worden, de sport- en beweegcultuur is sterk aan het 

veranderen en vraagt om nieuwe infra, sport- en beweegvoorzieningen zullen veel meer  in 

open verbinding met de omgeving moeten staan en sport en bewegen zullen steeds meer 

een preventieve rol in het zorgdomein gaan vervullen. 

Vanuit deze perspectieven zijn wij op Marslanden met Revalidatiecentrum De Vogellanden 

en alle verenigingen aan de slag gegaan en delen wij  de ambitie dat in 2026 Sportpark 

Marslanden een duurzaam en toekomstbestendig sportpark zal zijn. Beiden geloven we het 

beïnvloeden van de leefstijl als middel om gezondheid en welzijn te verbeteren en de druk 

op de zorg te verminderen en dat de omgeving daar toe moet uitnodigen. Zo zien wij een 

sportieve groene corridor vanaf het sportpark tot aan de binnenstad. Waar ontmoeting, 

verbinding, bewegen en sporten centraal staan. Een verbinding tussen de Vogellanden en de 

Nooterhof is de enige ontbrekende schakel en een lang gekoesterde wens van het 

revalidatiecentrum. 

 



Maar dat kunnen we niet alleen want het gaat hier om een gemeentelijk sportpark. Daarom 

zijn wij blij dat in het raadsvoorstel nadrukkelijk gekozen wordt om sportparken om te 

vormen tot open, eigentijdse en multifunctionele sportieve omgevingen in combinatie met 

doorontwikkeld sportparkmanagement. 

Wij realiseren ons dat de uitwerking van de ontwikkelrichtingen nog  de nodige tijd vergt. 

Daarom zou het misschien een aardige optie zijn als u er in de uitwerking voor kiest om de 

doorontwikkeling van Sportpark  Marslanden als pilot een prioriteit te verlenen. Daarbij kunt 

u rekenen op de volle ondersteuning  vanuit onze verengingen en SSM. 

Met vriendelijke groet, 

Namens Sportpark Marslanden 

Jan Nijhuis 

 

 

 

 

 

                                    

 

 


